

Menu
April 22-26, 2024



- Chicken teriyaki Asian style with vegetables and basmati rice ^{1,7,8,11,12}
Chicken Teriyaki nach asiatischer Art mit Gemüse und Basmatireis ^{1,7,8,11,12}
EUR 9.90
- Pasta casserole with vegetables, gratinated with cheese, egg and cream, side salad ^{1,6,9,11}
Pasta-Auflauf mit Gemüse, überbacken mit Käse, Ei und Sahne, dazu Beilagensalat ^{1,6,9,11}
EUR 9.90
- “Vegan climate plate” – Peanut curry with beans, onions, chickpeas, vegetables and sweet potato ^{1,7,8,12}
„Veganer Klimateller“ – Erdnusscurry mit Bohnen, Zwiebeln, Kichererbsen, Gemüse und Süßkartoffel ^{1,7,8,12}
EUR 9.90
- Braised pork served with boiled potatoes, dark gravy and a side salad ^{11,12}
Schmorbraten (Schwein) mit Salzkartoffeln, dunkler Soße und Beilagensalat ^{11,12}
EUR 9.90
- Deep-fried calamari rings with herb remoulade on a colorful leaf salad, served with baguette ^{1,2,7,8,9}
Frittierte Calamari-Ringe mit Kräuterremoulade auf buntem Blattsalat, dazu Baguette ^{1,2,7,8,9}
EUR 9.90

Minerva salad / Minerva Salat: - small / klein EUR 3.30 - large / groß EUR 4.90
Soup of the day / Tagessuppe: - small / klein EUR 3.30 - large / groß EUR 4.90
Cake/dessert – Kuchen/Dessert: EUR 2.50

List of allergens: 1 = grains, 2 = fish, 3 = crustaceans, 4 = sulphur dioxides and sulfites, 5 = celery, 6 = milk and lactose, 7 = sesame seeds, 8 = nuts, 9 = eggs, 10 = lupins, 11 = mustard, 12 = soy, 13 = molluscs, 14 = peanuts, 15 = garlic

Allergen-Verzeichnis: 1 = Getreide, 2 = Fisch, 3 = Krebstiere, 4 = Schwefeldioxide und Sulfite, 5 = Sellerie, 6 = Milch und Laktose, 7 = Sesamsamen, 8 = Nüsse, 9 = Eier, 10 = Lupinen, 11 = Senf, 12 = Soja, 13 = Weichtiere, 14 = Erdnüsse, 15 = Knoblauch

